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Szász Jenő, az MPP elnöke és a párt listáján a székelyudvarhelyi tanácsba elsőként bejutott
tanácsos ma délután véleményezte politikai csoportjának helyzetét az elért eredmények
tükrében. Elmondta, véleményük szerint a Magyar Polgári Párt volt az egyetlen
alakulat, aki nyert ezen a választáson, hiszen szereztek egy új mandátumot az előző
fél-ciklushoz képest. Úgy gondolják, megerősödésükkel a várost is meg lehet erősíteni.

Belső számításaik alapján a polgáriakat nem lepte meg az eredmény, körülbelül 25 százalékos
részvételre számítottak és hozzávetőlegesen 30 százalékos jelenlét esetén reméltek többséget
a tanácsban. Az elemzés során Szász kifejtette: egy ilyen időközi, részleges választásnak
lényegesen kisebb a tétje, így inkább az idősek járulnak az urnákhoz, akikről több
közvélemény-kutatás is kimutatta, hogy általában inkább az RMDSZ-re ütik pecsétjüket. Ebben
a helyzetben a polgári vezető kiemelt sikerként értékelte eredményüket.
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  A pártelnök nem hagyta szó nélkül a vasárnapi vitatott jogállású eseményeket  sem. Kifejtette,hogy a Magyar Polgári Párt feljelentést tett a tegnapi nap során, a Művelődési Házban tartottrendezvény ellen, a választási iroda pedig lépett az ügyben, ugyanis továbbították azt aszékelyudvarhelyi rendőrségnek igazságtétel céljából. Véleménye szerint az eseménymegszervezése nem volt erkölcsös lépés a városvezetés részéről a választásokkal egy időben,ugyanakkor pedig a Realitatea TV jelenlétének köszönhetően városunkról 5-6 negatív kicsengésű hír is megjelent az országostévében.Kérdésünkre az elnök elmondta, az alpolgármester személyét illetően még nem merültek felkonkrét nevek, viszont úgy gondolja, az MPP részéről 9 emberből 9 alkalmas a pozícióbetöltéséről. A párt vezetője még nem foglalkozott a kérdéssel, miszerint ő maga indulna aposztért, elmondása alapján a tanácsosi tisztségért is csak kollégái hatására jelentkezett.A jövőre való tekintettel elmondta, pártja keresztény értékrendet képvisel, ezért megbékélésretörekednek, ami a többi tanácsost és főként a Zöld Pártot illeti, így a napokban történtbotrányos események ellenére sem kívánnak haragot szítani. A tanács helyzetét illetően afrissen megválasztott tanácsos elmondta, hogy ők sosem fogják kezdeményezni a feloszlatást,maximális együttműködésre törekednek.
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